



Date: 18/11/2025

التاريخ: 2025/11/18

Ref.: MHC/Disclosure/2025/105

مرجع رقم: MHC/Disclosure/2025/105

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمون ::::

**Sub.: Disclosure of Ordinary General Assembly for
Meeting of Mezzan Holding Company**

الموضوع: موعد اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة ميزان القابضة

With reference to the above subject and pursuant to the provisions of Article (4-1-1), Chapter 4 of Module 10 (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 concerning establishment of the Capital Markets Authority.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه: وإلى المادة (4-1-1) من الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية.

Mezzan Holding Company KSCP would like to announce that it has informed the Ministry of Commerce and Industry regarding the scheduled date for holding an ordinary general assembly meeting for the Company shareholders. The Meeting will be held on Sunday, 07/12/2025, at 10:00 AM at the Courtyard by the Marriot, AlShuhada Street, Kuwait City. Shareholders are invited to attend and participate in the meeting either in person or via the electronic participation system in accordance with the policies and procedures issued by the Kuwait Clearing Company governing the conduct of General Assemblies through electronic means.

نحنيطكم علماً بأن الشركة قد قامت بإخطار وزارة التجارة والصناعة بموعد انعقاد الجمعية العامة العادية لمساهمي الشركة؛ والمزمع عقدها يوم الأحد؛ الموافق 2025/12/07م - الساعة 10:00 صباحاً وذلك في فندق كورت يارد باي ماريوت - الكائن في الشرق - شارع الشهداء - مدينة الكويت.

يمكن للسادة المساهمين الحضور والتصويت بشكل شخصي أو من خلال الحضور بطريق النظام الإلكتروني وفق دليل السياسات والإجراءات الصادر عن الشركة الكويتية للمقاصة لعقد الجمعيات العامة بواسطة الأنظمة الالكترونية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ::::

Attached:

مرفق:

- Form for the Announcement of a General Assembly Meeting (Appendix 14)
- Agenda for the Ordinary General Assembly Meeting
- MOCI Approval of AGM date
- Summary of Board membership candidates CVs

- نموذج الإعلان عن معلومات الجمعية العامة - ملحق رقم 14
- جدول أعمال الجمعية العامة العادية
- موافقة وزارة التجارة و الصناعة على موعد الاجتماع
- ملخص السير الذاتية للمرشحين لعضوية مجلس إدارة الشركة

Mezzan Holding Company KSCP

شركة ميزان القابضة ش.م.ك.ع.

Chairman of Interim Administrative Committee

رئيس اللجنة الإدارية المؤقتة

Dr. Faisal Abdulwahab AlFahad

د. / فيصل عبد الوهاب الفهد



Announcement Form of a General Assembly Meeting		نموذج الإعلان عن معلومات الجمعية العامة	
Date	18/11/2025	2025/11/18	التاريخ
Name of Listed Company	Mezzan Holding Company (KSCP)	شركة ميزان القابضة	اسم الشركة المدرجة
Type of assembly	☐ Extraordinary ☒ Ordinary	☐ غير عادية ☒ عادية	نوع الجمعية
Date and time of the general assembly	07/12/2025 at 10:00 am	2025/12/07 - الساعة 10:00 صباحاً	تاريخ وموعد الجمعية العامة
Final date for purchasing the company's shares to be registered in the registry of the right to attend the general assembly*	Monday, 24/11/2025	يوم الإثنين الموافق 2025/11/24	التاريخ النهائي لشراء أسهم الشركة للقيد في سجل حق حضور الجمعية العامة*
Date of the Right to Attend the General Assembly**	Thursday, 27/11/2025	يوم الخميس الموافق 2025/11/27	تاريخ حق حضور الجمعية العامة**
Participation period***	From: Thursday, 27/11/2025 To: Sunday, 07/12/2025 until the closing of participation in each item of the meeting's agenda from system's manager	من يوم الخميس الموافق 2025/11/27 إلى يوم الأحد الموافق 2025/12/07 حتى إغلاق المشاركة لكل بند من بنود الاجتماع من قبل مدير النظام	فترة الإتاحة***
Items of the agenda	1. Electing a new Board of Directors for the company for the next three years (2025-2028).	1. انتخاب مجلس إدارة جديد للشركة للثلاث سنوات القادمة (2025 - 2028).	بنود جدول الأعمال

The Interim Administrative Committee has reviewed the applications submitted by the candidates for membership of the Board of Directors, below is a list of the candidates.

وقد اطلعت اللجنة الإدارية المؤقتة على الطلبات المقدمة من المرشحين لعضوية مجلس إدارة الشركة وفيما يلي قائمة بأسمائهم.

List of Candidates		
N.	Candidate Name	Capacity
1.	Muntasser Jassim Mohammed Al-Wazzan	Non-Executive
2.	Sulaiman Khalid Jassim Al-Wazzan	Non-Executive
3.	Khalid Taher Jassim Al-Wazzan	Non-Executive
4.	Mohammed Khalid Jassim Al-Wazzan	Non-Executive
5.	Jassim Muntasser Jassim Al-Wazzan	Non-Executive
6.	Ali Abdulrahman Jassim Al-Wazzan	Non-Executive
7.	Faisal Ahmed Rashid Al-Haroun	Non-Executive
8.	Khalida Capital for Stocks & Bonds Co. W.L.L	Non-Executive
9.	Al-Wazzan Capital for Buying & Selling Shares Co. WLL	Non-Executive
10.	K Capital for Buying & Selling Stocks & Bonds Co. W.L.L	Non-Executive
11.	Al-Liah Holding Company WLL	Non-Executive
12.	Thamer Ahmed Abdullah Al-Saleh	Independent
13.	Faisal Abdulaziz Faisal Al-Zabin	Independent
14.	Mohammed Ahmed Al-Sayed Al-Asem	Independent
15.	Dr. Omar Nasser Abdullah Al-Hussainan	Independent
16.	Mishari Obaid Quraieit Al-Hajeri	Independent

قائمة المرشحين:		
م	المرشح	صفة الترشيح
1	منتصر جاسم محمد الوزان	غير تنفيذي
2	سليمان خالد جاسم الوزان	غير تنفيذي
3	خالد طاهر جاسم الوزان	غير تنفيذي
4	محمد خالد جاسم الوزان -	غير تنفيذي
5	جاسم منتصر جاسم الوزان	غير تنفيذي
6	علي عبدالرحمن جاسم الوزان	غير تنفيذي
7	فيصل أحمد راشد الهارون	غير تنفيذي
8	شركة خالدة كابيتال للأسهم والسندات ش.ش.و.	غير تنفيذي
9	شركة الوزان كابيتال لبيع وشراء الأسهم ذ.م.م.	غير تنفيذي
10	شركة كي كابيتال لبيع وشراء الأسهم والسندات ش.ش.و.	غير تنفيذي
11	شركة اللياح القابضة ذ.م.م.	غير تنفيذي
12	ثامر أحمد عبدالله الصالح	مستقل
13	فيصل عبدالعزيز فيصل الزين	مستقل
14	محمد أحمد السيد العاصم	مستقل
15	د. عمر ناصر عبدالله الحسينان	مستقل
16	مشاري عبيد قريعت الهجري	مستقل



Methods of participating in the assembly	☐ Attendance (in person or through power of attorney) ☒ Attendance + electronic	☐ حضوري (شخصي أو من خلال توكيلات) ☒ حضوري + إلكتروني	طرق المشاركة في الجمعية
Place of holding the general assembly	The Courtyard By Marriot Hotel located on Al Shuhada Street – Sharq - Kuwait City, & through electronic systems issued by the Kuwait Clearing Company.	فندق الكورت يارد باي ماربوت الكائن في شارع الشهداء - شرق - مدينة الكويت، ومن النظام الإلكتروني عبر الشركة الكويتية للمقاصة	مكان انعقاد الجمعية العامة
The postponed date of the assembly in the event of a lack of quorum	15/12/2025	2025/12/15	التاريخ المؤجل للجمعية في حالة عدم اكتمال النصاب

Disclosure of this form shall be submitted prior to opening the trading session on the final disclosure date (fifth Business Day prior to the date of the right to attend).

* Third Business Day before the date of the right to attend the general assembly according to the current settlement cycle.

** Every shareholder registered in the company's registries on this day has the right to attend the general assembly, even if the share was sold before the date of the general assembly.

*** It is the period that commences from the Date of the Right to Attend the General Assembly, amounting to ten Business Days prior to the date specified for holding the meeting, and lasts until closing the participation in each Item of the Meeting's agenda by the system's manager.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

Mezzan Holding Company KSCP

Chairman of Interim Administrative Committee

Dr. Faisal Abdulwahab AlFahad

يتم التقدم بالإفصاح على هذا النموذج قبل افتتاح جلسة التداول في آخر موعد للإفصاح

(يوم العمل الخامس الذي يسبق تاريخ حق الحضور)

* يوم العمل الثالث الذي يسبق تاريخ حق حضور الجمعية العامة وفقاً لدورة التسوية الحالية.

** من حق كل مساهم مقيد في سجلات الشركة في هذا اليوم حضور الجمعية العامة حتى في حالة بيع السهم قبل تاريخ انعقاد الجمعية العامة.

*** هي المدة التي تبدأ من تاريخ حق حضور الجمعية العامة وتبلغ عشرة أيام قبل التاريخ المحدد لانعقاد الاجتماع. وتكون حتى إغلاق المشاركة لكل بند من بنود الاجتماع من قبل مدير النظام.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها. ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحرص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

شركة ميزان القابضة ش.م.ك.ع.

رئيس اللجنة الإدارية المؤقتة

د./ فيصل عبد الوهاب الفهد



ميزان القابضة ش.م.ك.ع
MEZZAN HOLDING K.S.C.P.

جدول أعمال الجمعية العامة العادية
لمساهمي شركة ميزان القابضة (ش.م.ك.ع).

- إنتخاب مجلس إدارة جديد للشركة للثلاث سنوات القادمة (2025 - 2028) .

وتسترعي اللجنة عناية السادة المساهمين إلى أنه في حال عدم توفر نصاب الحضور المقرر قانوناً لصحة انعقاد هذا الاجتماع ؛ أو تعذر عقد الاجتماع لأي سبب طارئ ؛ فسوف يؤجل اجتماع الجمعية العامة العادية للنظر في ذات جدول الأعمال أعلاه وفي ذات المكان إلى اجتماع ثان وذلك في تمام الساعة 10:00 صباحاً من يوم الإثنين الموافق 2025/12/15، وتعتبر هذه الدعوة سارية على هذا الاجتماع الأخير والذي يكون انعقاده صحيحاً أياً كان عدد الأسهم الممثلة فيه.

- يرجى من السادة المساهمين الكرام أو من ينوب عنهم مراجعة مقر الشركة الكائن في صبحان الصناعية - قطعة 11 - قسيمة 221 ، وذلك لإستلام بطاقات الحضور / أو إستيفاء المتطلبات المعمول بها لدى الشركة الكويتية للمقاصة للحضور إلكترونياً .

والله ولي التوفيق ،،،

رئيس اللجنة الإدارية المؤقتة
د. فيصل عبد الوهاب الفهد



الاحاطة بالاعطار

السادة / شركه ميزان القابضه ش.م.ك

تحية طيبة و بعد

بالإشارة إلى إخطار جمعية عمومية عادية المقدم ، نفيديكم علما بأنه قد تمت الاحاطة بالموعد
في / 2025/12/07

وبناء على الطلب فإن ممثل الحضور عن الوزارة السيد / خالد طاهر عبد الحسين الرشيد

و تفضلو بقبول خالص التحية



مستند الكتروني لايحتاج الى ختم أو توقيع



المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة ميزان القابضة 2025-2028

منتصر جاسم محمد الوزان - (غير تنفيذي)	Muntaser Alwazzan – (Non-executive)
منتصر الوزان أحد مؤسسي شركة ميزان القابضة ومؤسس مجموعة الوزان للصناعات الغذائية. يمتلك خبرة تمتد لأكثر من 35 عاماً في قطاع الصناعات الغذائية والقطاع المصرفي. شغل سابقاً منصب المدير العام في شركة توزيع المعلبات المحفوظة (إحدى شركات مجموعة ميزان القابضة) إضافة إلى عمله كمحلل بيانات في دائرة الائتمان في بنك برقان. يحمل درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة الولايات المتحدة الدولية ويتميز بمهارات قوية في التخطيط الإستراتيجي وإدارة العمليات التشغيلية.	Muntaser Al Wazzan, one of the founders of Mezzan Holding Company and the founder of Al Wazzan Food Industries Group, has more than 35 years of experience in the food industry and the banking sector. Previously, he was the General Manager of Conserved Foodstuff Distributing Company (a subsidiary of Mezzan Holding Group) in addition to working as a data analyst in the Credit Department at Burgan Bank. He holds a Bachelor's degree in Business Administration from United States International University and has strong skills in strategic planning and operations management.
سليمان خالد جاسم الوزان - غير تنفيذي	Sulaiman Khaled Jassim Al-Wazzan – (Non-Executive)
سليمان خالد الوزان هو شريك مدير في مجموعة كي القابضة. يشرف على استراتيجية الاستثمار وإدارة المحافظ. يتمتع بخبرة تزيد عن 15 عاماً تشمل الخدمات المصرفية للمؤسسات، حيث شغل منصب مدير علاقات عملاء في بنك الكويت الدولي ومسئول والخدمات المصرفية للمؤسسات في البنك التجاري، بالإضافة إلى ريادة الأعمال كشريك مدير لشركة رويال فود سيرفيس. وهو حاصل على بكالوريوس في إدارة الأعمال تخصص تمويل من الجامعة الأمريكية في دبي.	Sulaiman Khalid Al-Wazzan is a Managing Partner at K Holding Group, overseeing investment strategy and portfolio management. With over 15 years of experience, his background spans corporate banking, as a Corporate Banking Officer at Kuwait International Bank and Commercial Bank, as well as entrepreneurship as the Managing Partner of Royal Food Services. He holds a Bachelor of Business Administration in Finance from the American University of Dubai.
خالد طاهر جاسم الوزان - (غير تنفيذي)	Khaled Taher Jassim AlWazzan – (Non-Executive)
خالد طاهر الوزان هو نائب رئيس مجلس الإدارة التنفيذي لشركة خالدة القابضة ومدير عام خالدة كابيتال المتخصصة في الاستثمارات العقارية والأسهم. يُعد رائد أعمال متمرس يتمتع بخبرة واسعة في التمويل المؤسسي والعقارات ورأس المال. بدأ مسيرته المهنية في الخدمات المصرفية للشركات في بنك الكويت الدولي وشغل عضوية مجالس إدارات شركات مثل أفكار القابضة ووديان العقارية. يحمل درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال تخصص تمويل من الجامعة الأمريكية في الكويت، وأكمل برامج تعليم تنفيذي في كل من جامعة ديوك وكلية كينيدي بجامعة هارفارد.	Khaled AlWazzan is the Executive Vice-Chairman of Khaleda Holding and Managing Director of Khaleda Capital, specializing in real estate and equity investments. A seasoned entrepreneur with expertise in corporate finance, real estate, and venture capital, his career began in corporate banking at Kuwait International Bank and includes board roles at Afkar Holding and Wedian Real Estate. He holds a BBA in Finance from the American University of Kuwait and has completed executive education at Duke Corporate Education and Harvard Kennedy School.
محمد خالد جاسم الوزان - غير تنفيذي	Mohammad Khaled Jassim Al-Wazzan – (Non-Executive)
محمد خالد الوزان هو شريك مدير لشركة كي القابضة، حيث يشرف على التوجيه الاستراتيجي وعمليات محافظ الاستثمار في رأس المال الاستثماري والعقارات. يتمتع بخبرة تزيد عن 15 عاماً في مجالات متنوعة تشمل الخدمات المصرفية للمؤسسات في البنك الأهلي المتحد، وريادة الأعمال كشريك مدير في شركة رويال فود سيرفيس ومجموعة أوف لتجارة الجملة والتجزئة. وهو حاصل على بكالوريوس في إدارة الأعمال تخصص محاسبة من الجامعة الأمريكية في الكويت.	Mohammad Khaled Al-Wazzan is the Managing Partner of K Holding Company, responsible for strategic direction and operations across venture capital and real estate portfolios. With over 15 years of diverse experience, his career spans from corporate banking at Ahli United Bank, and entrepreneurship as a Managing Partner for Royal Food Services and UFFF Group. He holds a Bachelor of Business Administration in Accounting from the American University of Kuwait.



Jassim Muntaser AlWazzan – (Non-Executive) Jassim Muntaser AlWazzan is a Kuwaiti entrepreneur in Al Wazzan Food Industries Group. He holds a Bachelor's degree in Business Administration with a focus on Marketing from the American University and possesses extensive professional experience in both the food and financial sectors. Currently serving as the General Manager of his group, which he participated in its establishment in 2017, and successfully developed it into a market leader. His professional experience also includes working at the National Bank of Kuwait, where he gained expertise in the banking and credit sector.	جاسم منتصر الوزان - غير تنفيذي جاسم منتصر الوزان رجل أعمال كويتي في مجموعة الوزان للصناعات الغذائية. يحمل شهادة بكالوريوس في إدارة الأعمال بتخصص التسويق من الجامعة الأمريكية. ويتمتع بخبرة مهنية واسعة في القطاعين الغذائي والمالي. يشغل حالياً منصب المدير العام لمجموعة الوزان للصناعات الغذائية التي شارك في تأسيسها عام 2017. وتمكن من تطويرها لتصبح إحدى الجهات البارزة في السوق المحلي. وتشمل خبراته المهنية أيضاً العمل في بنك الكويت الوطني، حيث اكتسب خبرة في المجال المصرفي والائتماني.
Ali Abdulrahman Jassim Al-Wazzan – (Non-Executive) Ali Al-Wazzan is the Managing Director of the Healthcare Division and an Investment Director at Mezzan Holding Company. He is also a member of the Executive Committee of the Company. He has over 15 years of experience at Mezzan, where he has held senior leadership positions including Chief Operating Officer and Chief Investment Officer, and has led several major acquisitions, strategic expansions, and impactful operational transformations. In addition to his executive role, Ali Al-Wazzan holds a number of board positions, including: Member of the Board of KFIC Investment Company, Vice Chairman of the Board of Wedian Real Estate Services Company, Vice Chairman of the Board of Kuwait Saudi Pharmaceutical Industries Co, and General Manager of Al-Shifa Pharma Company. He previously worked as a financial analyst in investment banking services at NBK Capital. He served as Chairman of the Board of Plastic Industries Co. Ali Al-Wazzan holds a Bachelor of Business Administration in Finance from the American University of Beirut.	علي عبد الرحمن جاسم الوزان - غير تنفيذي علي الوزان يشغل منصب المدير التنفيذي لقطاع الرعاية الصحية ومدير الاستثمار في شركة ميزان القابضة، وهو أيضاً عضو في اللجنة التنفيذية للشركة. يتمتع بخبرة تفوق 15 عاماً في ميزان، تولى خلالها مناصب قيادية بارزة، من بينها الرئيس التنفيذي للعمليات ومدير الاستثمار، وقاد عدة عمليات استحواذ كبرى، وتوسعات استراتيجية، وتحولات تشغيلية مؤثرة. إلى جانب دوره التنفيذي، يشغل علي الوزان عدداً من المناصب في مجالس الإدارة لشركات في الكويت من بينها: عضو مجلس إدارة مستقل شركة كيفيك للاستثمار و نائب رئيس مجلس إدارة شركة وديان للخدمات العقارية ونائب رئيس مجلس إدارة الشركة الكويتية السعودية للصناعات الدوائية و المدير العام لشركة الشفاء فارما لتجارة وصناعة الدواء ، كما سبق أن عمل محللاً مالياً في مجال خدمات الاستثمار المصرفي لدى شركة الوطني للاستثمار. وشغل منصب رئيس مجلس إدارة شركة الصناعات البلاستيكية. يحمل علي الوزان بكالوريوس إدارة أعمال بتخصص التمويل من الجامعة الأمريكية في بيروت.
Faisal Ahmad Rashed AlHaroun – (Non-Executive) Faisal Ahmad Rashed AlHaroun holds a Bachelor's degree in Business Studies with a specialization in Banking and Finance from the Lebanese American University. Currently, he serves as the Vice Chairman and Managing Director of Tap Payments Kuwait. He possesses extensive professional experience in the financial and investment sector, having previously held the position of General Manager at Outlook Project Management and Senior Portfolio Manager at Kuwait Financial Centre (Markaz).	فيصل أحمد راشد البهارون - غير تنفيذي فيصل أحمد راشد البهارون حاصل على شهادة بكالوريوس في إدارة الأعمال بتخصص الخدمات المصرفية والمالية من الجامعة اللبنانية الأمريكية. يشغل حالياً منصب نائب رئيس مجلس الإدارة الرئيس التنفيذي لشركة تاب للدفع الإلكتروني في الكويت. يتمتع بخبرة مهنية واسعة في المجال المالي والاستثماري، حيث شغل سابقاً منصب مدير عام في شركة أوت لوك لإدارة المشاريع، وضابط أول علاقات عملاء في المركز المالي الكويتي (مركز).
Khaleda Capital Real Estate and Equity Company (SPC) – (Non-Executive) Khaleda Capital Real Estate and Equity Company (SPC) is a Kuwait-based investment company, established on June 2, 2015, and a subsidiary of Khaleda Holding Company. The company focuses on building a diversified investment portfolio in both the real estate and equity sectors, locally and internationally. Its real estate activities include investing in and managing residential and commercial properties.	شركة خالدة كابيتال للأسهم والسندات ش.ش.و. - غير تنفيذي شركة خالدة كابيتال للعقارات والأسهم (ش.ش.و) هي شركة استثمارية مقرها الكويت، تأسست في 2 يونيو 2015. وتتمتع لشركة خالدة القابضة. تركز الشركة على بناء محفظة استثمارية متنوعة، في قطاعي العقارات والأسهم محلياً ودولياً. تشمل أنشطتها العقارية الاستثمار في العقارات السكنية والتجارية وإدارتها.



AlWazzan Capital for Buying and Selling Shares WLL – (Non-Executive)	شركة الوزان كابيتال لبيع وشراء الأسهم ذ.م.م. - غير تنفيذي
AlWazzan Capital for Buying and Selling Shares WLL is a Kuwaiti company specialized in investment. The company was established on October 19, 2014, and is registered under Commercial Registration No. 355685. The company's activities are centered around buying and selling stocks and bonds for its own account on the Kuwait Stock Exchange and global markets. The company owns a diversified investment portfolio that includes shares in Mezzan Holding Company.	شركة الوزان كابيتال لبيع وشراء الأسهم (ذ.م.م.) هي شركة كويتية متخصصة في الاستثمار. تأسست الشركة في 19 أكتوبر 2014 ومسجلة بالسجل التجاري تحت رقم 355685. تتمركز أنشطة الشركة في بيع وشراء الأسهم والسندات لحسابها الخاص في سوق الكويت للأوراق المالية والأسواق العالمية. تمتلك الشركة محفظة استثمارية متنوعة تشمل حصصاً في شركة ميزان القابضة.
K Capital for Buying & Selling Shares and Bond Company SPC – (Non-Executive)	شركة كي كابيتال لبيع وشراء الأسهم والسندات ش.م.م. - غير تنفيذي
K Capital for Buying & Selling Shares and Bond is a Kuwaiti company established in May 2022 as a single-person company, registered in the Commercial Register under number 461273. The company has and aims to invest in securities. Its activities focus on buying and selling stocks and bonds for its own account, participating in company formation, project management, and investing funds in financial portfolios. The company holds a stake in Mezzan Holding Company. K Capital is committed to the highest standards of integrity and transparency in all its operations.	شركة كي كابيتال لبيع وشراء السندات هي شركة كويتية تأسست في مايو 2022 كشركة شخص واحد. ومسجلة بالسجل التجاري تحت رقم 461273. وتهدف إلى الاستثمار في مجال الأوراق المالية. تتركز أنشطة الشركة في بيع وشراء الأسهم والسندات لحسابها الخاص، والاشتراك في تأسيس الشركات، وإدارة المشاريع، واستثمار الأموال في محافظ مالية. تمتلك الشركة حصة في شركة ميزان القابضة. تلتزم الشركة بأعلى معايير النزاهة والشفافية في جميع عملياتها.
Al-Liyah Holding Company – (Non-Executive)	شركة اللياح القابضة ذ.م.م. - غير تنفيذي
Al-Liyah Holding Company is a newly established Kuwaiti limited liability company, founded on July 3, 2025, and registered in the Commercial Register under number 528299. Its primary objective is to invest its funds in securities, including trading in stocks, bonds, and other securities, in addition to operating as a holding company. The company adheres to the highest standards of transparency and governance and operates in accordance with local laws and regulations.	شركة اللياح القابضة هي شركة كويتية ذات مسؤولية محدودة تأسست حديثاً في 3 يوليو 2025، ومسجلة بالسجل التجاري تحت رقم 528299. تهدف بشكل أساسي إلى استثمار أموالها في مجال الأوراق المالية، بما في ذلك الاتجار بالأسهم والسندات والأوراق المالية الأخرى، بالإضافة إلى عملها كشركة قابضة. تلتزم الشركة بأعلى معايير الشفافية والحوكمة وتعمل وفق القوانين واللوائح المحلية.
Thamer Ahmed Abdullah AlSaleh – (Independent)	ثامر أحمد عبدالله الصالح - مستقل
Thamer Ahmed Abdullah AlSaleh is a Director at Gulf Investment Corporation, focusing on healthcare and education investments. He has over 20 years of experience in investment and finance. His previous roles include Vice President and Manager at the same corporation. He has held multiple board memberships, including at Tamkeen Holding, Emirates Rawabi, Sudair Pharmaceutical, and Gulf Stone Company. He holds a BBA and has executive education from Harvard Kennedy School.	ثامر الصالح هو مدير في شركة الخليج للاستثمار، حيث يركز على استثمارات القطاع الصحي والتعليمي. يتمتع بخبرة تزيد عن 20 عاماً في مجال الاستثمار والتمويل. شغل سابقاً مناصب نائب الرئيس والمدير في نفس الشركة. وقد تولى عضوية مجالس إدارة متعددة بما في ذلك تمكين القابضة، وإمارات روابي، وسدير للأدوية، وشركة جلف ستون. وهو حاصل على بكالوريوس في إدارة الأعمال ودورات تنفيذية من كلية هارفارد كينيدي.
Faisal Abdulaziz AlZabin – (Independent)	فيصل عبدالعزيز فيصل الزين - مستقل
Faisal Abdulaziz AlZabin is an experienced professional with nearly two decades of expertise in managerial, operational, and investment roles. He holds a Bachelor of Science in Business Management from Bentley University, USA. Currently, he serves as the General Manager of Shuwaikh Capital Investment Co., a private family office he established to manage family wealth through diversified investments in equities and real estate. Additionally, he was appointed by Amiri Decree as a Board Member of Kuwait's Public Authority for Industry. His	فيصل عبدالعزيز الزين حاصل على بكالوريوس علوم في إدارة الأعمال من جامعة بنتلي في الولايات المتحدة الأمريكية. و يمتلك خبرة تصل إلى عقدين من الزمن في المجالات الإدارية والتشغيلية والاستثمارية. يشغل حالياً منصب المدير العام لشركة الشويخ كابيتال للاستثمار، وهي مكتب عائلي خاص أسسه لإدارة الثروة العائلية من خلال استثمارات متنوعة في الأسهم والعقارات. بالإضافة إلى ذلك، تم تعيينه بمرسوم أميري كعضو في مجلس إدارة الهيئة العامة للصناعة في الكويت. وتشمل خبراته السابقة شغل



prior experience includes executive roles at Alzabin Heavy Equipment Co., where he oversaw finance, administration, and strategic expansion over 14 years.	مناصب تنفيذية في شركة الزين للمعدات الثقيلة حيث أشرف على الشؤون المالية والإدارية والتوسع الاستراتيجي لمدة 14 عاماً.
Mohammad Ahmad AlSayed Omar AlAsem – (Independent)	محمد أحمد السيد عمر العاصم - مستقل
Mohammad Ahmad AlSayed Omar AlAsem is an experienced professional who holds a BA in Chemistry from Kuwait University. He is currently the CEO of Asbar General Trading & Contracting Company. He has extensive experience in senior management roles, currently serving as the CEO of AlWazzan Food Industries Group since 2016. His career includes leadership positions such as General Manager of Conserved Foodstuff Distributing Co (Khazan Kuwait) and General Manager of Khazan for Meat in the UAE (Mezzan Holding). He also has experience in project management, business development, and quality control from his earlier role at Kuwait Flour Mills. His expertise spans the FMCG, industrial, and trading sectors.	محمد أحمد السيد عمر العاصم هو مدير ذو خبرة واسعة وحاصل على بكالوريوس في الكيمياء من جامعة الكويت ويشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي لشركة أسبار للتجارة العامة والمقاولات وتشمل مسيرته المهنية مناصب قيادية مثل المدير العام لشركة توزيع المعلبات المحفوظة – خزان الكويت (ميزان القابضة) والمدير العام لشركة خزان للحوم في الإمارات (ميزان القابضة). كما لديه خبرة سابقة في إدارة المشاريع، تطوير الأعمال، ومراقبة الجودة من خلال عمله في شركة مطاحن الدقيق الكويتية. تمتد خبرته عبر قطاعات السلع الاستهلاكية سريعة الحركة، والصناعة، والتجارة.
Dr. Omar Nasser AlHussainan – (Independent)	د. عمر ناصر عبدالله الحسينان - مستقل
Dr. Omar Nasser AlHussainan is an academic and professional with a strong background in economics and finance. He holds a Ph.D. in Applied Economics and Finance from the University of South Australia, where his dissertation on ownership structures in Middle Eastern financial institutions won the 2018 Graham Arnold Prize. He is currently an Assistant Professor of Economics and Finance at the Australian University - Kuwait. With experience in teaching and consulting, his expertise spans Islamic banking, commercial banking, and financial institution management. He has also held board memberships in investment and industrial entities such as AlMasaleh Real Estate Investment as an independent board member.	د. عمر ناصر الحسينان حاصل على درجة الدكتوراه في الاقتصاد والتمويل التطبيقي من جامعة جنوب أستراليا، حيث فازت أطروحته حول هياكل الملكية في المؤسسات المالية في الشرق الأوسط بجائزة غراهام أرنولد لعام 2018. يشغل حالياً منصب أستاذ مساعد للاقتصاد والتمويل في الجامعة الأسترالية بالكويت. وبخبرته في التدريس والاستشارات، تمتد خبرته لتشمل الصيرفة الإسلامية، والخدمات المصرفية التجارية، وإدارة المؤسسات المالية. كما شغل عضوية مجالس إدارة في كيانات استثمارية وصناعية منها عضو مجلس إدارة مستقل في شركة المصالح العقارية.
Dr. Mashari Obaid Al-Hajri – (Independent)	مشاري عبيد قريبط الهاجري - مستقل
Dr. Mashari Obaid Al-Hajri is an accomplished academic and specialist in the field of accounting with extensive experience in both academic and administrative roles. He currently serves as an Assistant Professor in the Accounting Department at the College of Business Administration, Kuwait University, and has previously held the position of Acting Dean of the college on multiple occasions. Dr. Mashari has an impressive record of participation in university and high-level committees, including membership in the Private Universities Council and the University Support Committee. His rich research background is reflected in numerous publications in reputable peer-reviewed journals, alongside his membership in professional associations such as the American Accounting Association and the European Accounting Association. He is a qualified candidate for board membership, bringing deep academic and administrative expertise and a strong commitment to integrity and transparency.	الدكتور مشاري عبيد الهاجري هو أكاديمي ومتخصص في مجال المحاسبة يتمتع بخبرة واسعة في المجالين الأكاديمي والإداري. يشغل حالياً منصب أستاذ مساعد في قسم المحاسبة بكلية العلوم الإدارية بجامعة الكويت. وقد تولى سابقاً منصب عميد الكلية بالوكالة لفترات متعددة. يتمتع الدكتور مشاري بسجل حافل بالمشاركات في اللجان الجامعية والعليا مثل مجلس الأمناء، بما في ذلك عضوية في مجلس الجامعات الخاصة ولجنة دعم الجامعة. كما يمتلك خبرة بحثية غنية تنعكس في عدد من المنشورات العلمية في مجالات محكمة مرموقة، إلى جانب عضويته في جمعيات مهنية مثل جمعية المحاسبة الأمريكية والجمعية الأوروبية للمحاسبة. يعد مرشحاً مؤهلاً لعضوية مجلس الإدارة بفضل خبرته الأكاديمية والإدارية العميقة والتزامه بمعايير النزاهة والشفافية.